
Micuțul  de  opt  ani  din
Pecineaga,  căutat  în
continuare!  Pompierii  golesc
cel  de-al  doilea  bazin  de
decantare
5 noiembrie 2019 15:22

La  Pecineaga  continuă  acțiunea  de  căutare  a  micuțului
Alexandru  Iulian  Bițică,  de  opt  ani,  dispărut  de  acasă
sâmbătă,  în  jurul  orelor  15.00.   În  momentul  de  față  se
acționează  pentru  golirea  celui  de  al  2-lea  bazin,  cu  4
motopompe de mare capacitate (2 de la ISU Constanța, 1 de la
ISU Călărași și 1 de la ISU Tulcea). Pompierii au acționat
toată noaptea, dar și în cursul acestei zile și vor continua
atât cât este nevoie.

Copilul a fost căutat în ultimele zile de polițiști din cadrul
IPJ Constanța, jandarmi din cadrul IJJ, polițiști de frontieră
din cadrul Gărzii de Coastă, polițiști locali și numeroși
voluntari din zonă, precum și un elicopter al IGAv.
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Accident la ieșirea din satul
Dulcești
5 noiembrie 2019 15:22
Ieri, în jurul orei 20.00, un barbat, de 49 de ani, a condus
un  autoturism  pe  D.J.394,  în  afara  localității  Pecineaga,
dinspre satul Dulcești către comună și, ajungând la km.5+700m,
într-o curbă la dreapta, a pierdut controlul direcției și a
pătruns pe sensul opus, unde a intrat în coliziune cu un alt
autoturism, condus de o femeie, de 24 de ani. A rezultat
vătămarea corporală ușoară a celor doi conducători auto și a
pasagerului dreapta față din primul autoturism.

A început asfaltarea drumului
Limanu-Hagieni!
5 noiembrie 2019 15:22
De astazi, 4 noiembrie 2019, in comuna Limanu au fost demarate
noi  lucrari  pentru  reconstructia  drumului  comunal  Limanu-
Hagieni. Lucrarile de asfaltare se doresc a fi finalizate
intr-un termen record, pana la jumatatea lunii decembrie.

“Pentru comunitatea noastra, acest drum este esential! Din
cauza infrastructurii degradate, satul Hagieni era izolat, iar
locuitorii aveau o reala problema sa se deplaseze chiar si pe
o  distanta  de  cativa  kilometri.  Odata  finalizat  acest
obiectiv, oamenii vor avea acces mai usor in localitate si
traficul se va desfasura in conditii de siguranta. A fost unul

https://editiadesud.ro/accident-la-iesirea-din-satul-dulcesti/
https://editiadesud.ro/accident-la-iesirea-din-satul-dulcesti/
https://editiadesud.ro/a-inceput-asfaltarea-drumului-limanu-hagieni/
https://editiadesud.ro/a-inceput-asfaltarea-drumului-limanu-hagieni/


dintre cele mai dificile proiecte pe care le-am realizat. Si
aceasta  deoarece  ne-am  lovit  de  proceduri  greoaie  la
eliberarea  avizelor necesare deschiderii santierului. Au fost
etape  care  au  presupus  termene  extinse  si  proceduri
anevoioase, chiar daca noi aveam bugetul pregatit. Incercam sa
recuperam timp si ne dorim sa finalizam acest obiectiv extrem
de  important  intr-un  interval  destul  de  comprimat,  astfel
incat locuitorii din Hagieni sa aiba un drum nou inainte de
Craciun. Depinde insa de conditiile meteorologice, daca ne vor
permite sa respectam termenul pe care l-am propus”, declara
Daniel Gheorghe Georgescu, primarul comunei Limanu.

Valoarea totala a proiectului este de 2 481 795 lei fara TVA,
aceasta investitie facând parte din Strategia de Dezvoltare a
Comunei Limanu.  Lungimea totala a drumului comunal Limanu-
Hagieni este de 4 kilometri.

Dan  Barna,  candidatul
Alianței  USR  PLUS  la
alegerile  prezidențiale,  își
prezintă  proiectul  de
Președinte la Constanța
5 noiembrie 2019 15:22
Dan  Barna,  candidatul  Alianței  USR  PLUS  la  alegerile
prezidențiale, își va prezenta proiectul de Președinte marți,
pe 5 noiembrie, la Constanța. La ora 13:00, Dan Barna va oferi
declarații de presă în centrul orașului, pe strada Ștefan cel
Mare – Piața Griviței.
În perioada 11 octombrie – 7 noiembrie, Dan Barna va merge
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prin țară pentru a-și face cunoscut proiectul său în calitate
de Președinte.

(credit foto: newsweek.ro)

Ședință  ordinară:  GOLDTERM
vrea și iluminatul public din
Mangalia! Pe ordinea de zi, o
suită de proiecte sociale
5 noiembrie 2019 15:22
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Politistii au largit aria de
cautare  a  baietelului  din
Pecineaga. Peste 150 de forte
de  ordine  participa  la
actiune!
5 noiembrie 2019 15:22

Polițiștii  constănțeni  continuă  verificările  pentru  găsirea
minorului în vârstă de 8 ani, dat dispărut ieri, 2 noiembrie
a.c..

Aproximativ  150  de  forțe  de  ordine  au  fost  implicate,  în
cursul zilei de astăzi, pentru găsirea copilului. La căutări
au participat polițiști din cadrul I.P.J. Constanța (Serviciul
Investigații  Criminale,  Serviciul  pentru  Acțiuni  Speciale,
Serviciul Criminalistic, Poliția municipiului Mangalia, Sectia
3 Rurală Mangalia, Poliția Ovidiu, Neptun, Hârșova), jandarmi
din  cadrul  I.J.J.  Constanța  și  Gruparea  Mobilă  Tomis
Constanța, polițiști de frontieră din cadrul Gărzii de Coastă,
ISU Constanța, polițiști locali și voluntari (Rescue 4×4 și
localnici).

La nivelul I.P.J. Constanța s-a constituit un comandament, la
care participă conducerea I.P.J. Constanța și reprezentanți ai
instituțiilor de ordine și administrație locală.
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Ca mijloace de probă, forțele de ordine implicate au verificat
toate  terenurile  extravilane,  au  verificat  imobilele
persoanelor  cunoscute  de  minor  dar  și  clădiri
dezafectate/părăsite/în construcție, s-au efectuat căutări în
localitățile  adiacente  (Arsa,  Dulcești,  Moșneni,  Vânători,
Tătaru).

Au fost folosiți 3 câini de urmă, atât în fază inițială de
cercetare la fața locului cât și ulterior, la verificările în
teren care au vizat eventuale trasee parcurse de minor.

Au  fost  folosite  camerele  de  termoviziune  ale  Gărzii  de
Coastă.

Pompierii din cadrul ISU Constanța au verificat toate locurile
de competență (canale de irigații, bazine, fise de dejecție).

Polițiștii au verificat sistemul de supraveghere video (40 de
camere), care a conturat aspecte de interes în cauză (prezența
minorului la un anumit moment din zi într-un anumit loc).

A fost folosit elicopterul Inspectoratului General de Aviație,
pe tot parcursul zilei, pentru căutări pe raza comunei, dar și
în localitățile adiacente.

Polițiștii  au  audiat  martori,  declarațiile  acestora  fiind
verificate pentru a se stabili împrejurările dispariției.

Au  fost  efectuate  verificări  adiacente  cauzei  pe  raza
localităților  Ovidiu,  Hârșova,  Neptun.

Activitățile de căutare continuă.



Continuă  căutările  micuțului
dispărut la Pecineaga!
5 noiembrie 2019 15:22

Micuțul de opt ani dispărut din Pecineaga este, la această
oră, căutat de polițiștii din cadrul IPJ Constanța, jandarmi
din cadrul IJJ, polițiști de frontieră din cadrul Gărzii de
Coastă, polițiști locali și numeroși voluntari din zonă. A
fost adus și un câine de urmă al Serviciului Criminalistic,
precum și un elicopter al IGAv care survolează zona. Căutările
au loc în Pecineaga și în împrejurimile comunei.

Reamintim cititorilor noștri că BIȚICĂ IULIAN ALEXANDRU, în
vârstă de 8 ani, din localitatea Pecineaga a dispărut ieri, în
jurul orei 15.00, din fața locuinței, unde se afla la joacă.

 

Copil disparut din Pecineaga!
5 noiembrie 2019 15:22
Polițiștii din cadrul Postului de Poliție Pecineaga au fost
sesizați, în jurul orei 19.00, cu privire la dispariția lui
BIȚICĂ IULIAN ALEXANDRU, în vârstă de 8 ani, din localitatea
Pecineaga.
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Din  primele  verificări  s-a  stabilit  faptul  că  acesta  a
dispărut în jurul orei 15.00, din fața locuinței, unde se afla
la joacă.
În  prezent  se  desfășoară  activități  de  căutare  de  către
polițiști din cadrul I.P.J. Constanta, împreună cu câinele de
urmă al Serviciului Criminalistic.
La căutări participă și jandarmi din cadrul I.J.J. Constanța,
polițiști  de  frontieră  din  cadrul  Gărzii  de  Coastă  și
polițiști  locali.
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Licitaţie  publică  deschisă,
pentru  închirierea  unor
spații din Tuzla
5 noiembrie 2019 15:22
Primăria  Comunei  Tuzla,  cu  sediul  în  comuna  Tuzla,  Str.
Constantei nr. 80A, judeţul Constanta, organizeaza in data
de 04.11.2019, ora 14:00, licitaţie publică deschisă. Obiectul
licitatiei:  închirierea  a  5  spatii  comerciale  in  Piata
Agroalimentara Tuzla, apartinand domeniului public, situate pe
Str. Costinesti, comuna Tuzla, judetul Constanta.

Durata inchirierii: minim 3 ani, putandu-se prelungi prin act
aditional.

Conditii de participare:

Pentru  participarea  la  licitatie  se  vor  achita
urmatoarele: – taxa caiet de sarcini: 50 lei; – taxa de
participare: 200 lei; garantia de participare: 600 lei.
Data-limită  pentru  solicitarea
clarificărilor: 25/10/2019, ora 16:00.

Ofertele  se  depun,  in  plic  sigilat  conform
instructiunilor  din  caietul  de  sarcini  pana  la
data  de  04.11.2019,  ora  09:00  la  registratura
Primariei Comunei Tuzla.

Informaţii  suplimentare  se  pot  obtine  la  sediul  Primariei
Comunei Tuzla sau la numărul de telefon: 0241/747.178.
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Ședință  cu  scântei  la
primărie: s-au cerut lămuriri
în  privința  abandonării
investiției  din  Coloniști,
dar  și  a  realizării  unui
trotuar  spre  niciunde,  la
ieșirea din Mangalia!
5 noiembrie 2019 15:22

Reuniți  în  ședință  extraordinară  la  sediul  primăriei,
consilierii locali din Mangalia au aprobat mai multe proiecte
de  hotărâre  privind  rectificarea  bugetului  de  venituri  și
cheltuieli  al  municipiului,  actualizarea  DALI  și  a
indicatorilor  tehnico-economici  aferenți  proiectelor
„Sistematizare pe verticală a Municipiului Mangalia, zonele II
și III”, organigrama și statele de funcții ale aparatului de
specialitate  al  primarului  și  Serviciului  Public  Comunitar
Local de Evidența Populației.

Primele  scântei  între  reprezentantul  administrației  publice
locale,  viceprimarul  Dragoș  Angelescu  și  opoziția  din
Consiliul Local – alesii PSD, ALDE si PMP – au apărut la
cererea lui Leonard Tănase de a face publice sumele cu care au
fost  plătite  serviciile  de  pază  ale  două  blocuri  cvasi-
abandonate din Mangalia și care nu au fost date în folosință
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nici până azi: cel din cartierul Barăci și cel din Dobrogea I.
„Cele două blocuri au fost repartizate de patru ani de zile,
deși nu au nici apă și nici curent electric. Le-ați repartizat
în campania electorală, iar oamenii nu s-au mutat nici azi în
ele”,  a  declarat  Leonard  Tănase.  Viceprimarul  Angelescu  a
replicat  că  documentația  cerută  de  ENEL  pentru  branșarea
blocurilor, precum și faptul că blocul de pe M.I. Dobrogeanu
ar fi fost construit pe o linie de medie tensiune, au dus la
întârzierea în asigurarea utilităților. Edilul a înaintat și o
dată  la  care  oamenii  se  vor  putea  muta  în  apartamentele
repartizate  –  o  lună,  maximum  două,  în  funcție  de  durata
achiziției  centralelor  termice  ce  vor  asigura  căldura  în
blocuri. Cât privește valoarea contractului de pază, aceasta a
fost făcută publică tot de Leonard Tănase: aproximativ 2.5
milioane de lei. Tot consilierul local a mai solicitat, din
nou,  o  dată  precisă  a  acordării  burselor  elevilor  din
Mangalia:  „După  rectificarea  de  astăzi  vom  avea  și  banii
necesari  acestor  burse”,  a  spus  Dragoș  Angelescu,  care  a
recunoscut că  elevii nu și-au intrat în drepturi … din cauza
penuriei financiare prin care trece primăria!

Deși are datorii enorme la firmele de pază, primăria renunță
la acestea: angajează „guarzi” la Poliția Locală!

O noutate anunțată în această seară în cadrul ședinței de
consiliu:  firmele  de  pază  la  școli  sunt  istorie!  Locul
agenților de pază va fi luat de polițiști locali, denumiți
guarzi,  care  vor  fi  angajați  special  pentru  a  păzi
instituțiile  de  învățământ.  Declarațiile  viceprimarului  au
stârnit îngrijorarea unei părți a consilierilor, care s-au
arătat sceptici în ceea ce privește capacitatea logistică a
Poliției  Locale  de  a  face  față  unei  probleme  atât  de
sensibile, cea a siguranței copiilor. Mai mult, consilierul
local  Paul  Foleanu,  membru  în  CA-urile  a  două  școli,  a
declarat: „Am înțeles că se va face o economie la bugetul
local. Dar, ar trebui să încheiați onorabil acest contract cu
firmele de pază, la care aveți datorii enorme și care se vor



îndrepta  împotriva  primăriei  pentru  recuperarea  lor…,”  a
conchis alesul local.

Tot din zona opoziției a fost ridicată și o altă problemă:
cea  a  finalizării  investiției  în  trotuare  din  Cartierul
Coloniști.  Consilierii  au  arătat  că  zona  a  fost  cu  totul
abandonată de autorități și de constructor, că părinții nu pot
să își ducă bebelușii în cărucioare, copiii umblă direct pe
carosabil, iar vârstnicii aproape că nu mai ies din curți:
„Știți  că  aici  au  avut  loc  și  două  sau  trei  accidente
mortale?”, a întrebat consilierul local Neculai Tănasă. Mai
mult, consilierii l-au întrebat pe viceprimar de ce primăria a
preferat să amenajeze un trotuar într-o zonă deloc circulată a
orașului – zona de vizavi de poliție, spre Dacia Service – în
loc să finalizeze investiția începută de un an de zile și
abandonată de peste 6 luni. Dragoș Angelescu a dat vina pe
constructorul ce realizează investiția din Coloniști, afirmând
că  acesta  nu  a  avut  toate  documentele  conforme  pentru  a
beneficia de plata serviciilor.

Ţigări de contrabandă ascunse
pe  corp,  descoperite  la
P.T.F. Vama Veche
5 noiembrie 2019 15:22
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Poliţiştii de frontieră din cadrul Gărzii de Coastă – Punctul
de Trecere al Frontierei Vama Veche au depistat trei femei
care  intenționau  să  introducă  în  țară  154  de  pachete  cu
țigări, ascunse pe corp şi disimulate în textile.

În  dimineața  zilei  de  31.10.2019,  acționând  în  baza  unei
informații, poliţiştii de frontieră din cadrul Punctului de
Trecere  al  Frontierei  Vama  Veche  au  efectuat  controlul
specific, pe sensul de intrare în țară, asupra pasagerilor
dintr-un autocar ce efectua curse pe ruta Turcia – România.

Astfel,  în  urma  controlului,  colegii  noștri  au  descoperit
ascunse pe corpul a trei femei, cetățeni români, fiind şi
disimulate în textile, 154 de pachete de țigări, fără timbru
fiscal.

Cele trei femei au declarat faptul că au achiziționat țigările
din Turcia, pentru uz personal, fără a deține documente de
proveniență.

În cauză, polițiștii de frontieră efectuează cercetări sub
aspectul săvârşirii infracţiunii de contrabandă, iar ţigările
au fost ridicate în vederea confiscării.

RAJA  amână  lucrarea  de  pe
strada Traian din Constanța!
5 noiembrie 2019 15:22
Din cauza condițiilor meteorologice nefavorabile, la nivelul
RAJA S.A. s-a luat decizia amânării lucrării programate astăzi
– 31 octombrie 2019, pentru devierea conductei de distribuție
apă potabilă de pe strada Traian nr. 35 B, din municipiul
Constanța.
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Lucrarea  va  fi  efectuată  sâmbătă  –  02  noiembrie  2019,  în
intervalul orar 09.00 – 15.00.

Amplă acţiune de ecologizare,
desfăşurată  de  echipele
Polaris în oraş şi staţiuni
5 noiembrie 2019 15:22

Societatea Polaris a demarat, zilele trecute, o amplă campanie
de ecologizare, derulată atât în oraş, cât şi în staţiuni.
Directorul Polaris Mangalia, Florin Jianu a declarat pentru
“Ediţia de Sud” că la sfârşitul verii s-au executat în oraş
lucrări  de  toaletare  a  copacilor,  astfel  că  se  impunea
ridicarea  materialului  vegetal  rezultat.  “De  asemenea,  am
desfăşurat o actiune de ecologizare a zonelor din apropierea
ghenelor  si  platformelor  subterane.  Concomitent  cu  această
acţiune, se colectează şi resturile vegetale (iarbă cosită,
pământ rezultat în urma decapării, crengi, frunze etc.) din
mai multe sectoare ale oraşului şi din staţiuni”, a precizat
Florin Jianu.

Conducerea  societăţii  a  mai  declarat  că  în  continuare  se
confruntă  cu  problema  resturilor  menajere  şi  a  molozului
rezultat din lucrările de renovare, reparare şi modernizare a
caselor şi apartamentelor din cartierele de blocuri. Astfel,
cetăţenii, dar şi persoanele juridice aruncă aceste deşeuri
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atât în zona ghenelor, cât şi în pădure, în staţiuni, în
locuri  ferite.  În  urma  acţiunilor,  s-au  strâns  cantităţi
impresionante de gunoaie aruncate la voia întâmplării. Pe de
altă parte, în multe cartiere din oraş, cetăţenii nu folosesc
ghenele subterane, care, de multe ori, rămân umplute pe sfert
sau jumătate, gunoaiele, fiind abandonate alături.
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Ștefania  va  fi  înmormântată
mâine, la Moșneni
5 noiembrie 2019 15:22
Toți cei ce au cunoscut-o pe Ștefania, rude, prieteni, colegi,

simpli cetățeni din Mangalia, mișcați de tragedia
familiei Stănescu, pot veni să își ia rămas bun și vor putea
participa la slujba de înmormântare. Cortegiul va pleca de la
Biserica Sf. Mina, din Mangalia, la orele 10.40, spre Moșneni.

Transportul este asigurat de familie.

Dumnezeu să o ierte!
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Noua  modă  la  primărie:
convocarea  de  ședințe
extraordinare… de îndată!
5 noiembrie 2019 15:22
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Începe  furnizarea  agentului
termic
5 noiembrie 2019 15:22
Societatea locală de termoficare din Mangalia, Goldterm S.A.,
anunță  toți  locuitorii  orașului,  racordați  la  sistemul
centralizat de încălzire că, începând de vineri, 1 noiembrie,
va  începe  furnizarea  agentului  termic  pentru  sezonul  rece
2019-2020.  Decizia  a  fost  luată  ca  urmare  a  scăderii
temperaturilor exterioare, în special pe timpul nopții, dar și
în  urma  solicitărilor  din  partea  asociațiilor  de
locatari/proprietari.

În  cazul  în  care  există  disfuncționalități  la  furnizarea
agentului  termic  sau  se  efectuează  alte  lucrări  de  către
proprietari,  aceștia  pot  sesiza  Dispeceratul  Goldterm  la
numerele de telefon: 0241.740.761 / 0756.086.136 sau pe email
la adresa office@goldterm.ro.

Comunicat al Președintelui C.
J. Constanța, Horia Țuțuianu,
referitor  la  ingerința  în
alegerile europarlamentare
5 noiembrie 2019 15:22
În  legătură  cu  informațiile  care  au  apărut  astăzi  într-o
publicație  de  presă  constănțeană,  organizația  județeana
Constanța  a  Partidului  Social  Democrat  dezminte  categoric
afirmațiile și insinuările făcute, referitoare la o posibilă
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ingerință a președintelui Consiliului Județean Constanța și
vicepreședinte al Biroului Permanent Județean al PSD Constanța
Marius Horia Țuțuianu în procesul electoral pentru alegerile
Europarlamentare din luna mai a.c.

Președintele  Consiliului  Județean  Constanța,  dl.  Horia
Țuțuianu face de altfel următoarele precizări:

„În calitate de președinte al Consiliului Județean Constanța
nu  am  intervenit  niciodată  în  desfășurarea  unui  proces
electoral.  De  asemenea,  nu  am  intervenit  niciodată  într-o
anchetă jurnalistică, nici înainte, nici în timpul, nici după
publicarea ei.

Doresc  pe  această  cale  să  dezmint  aceste  informații!  Din
verificările  pe  care  le-am  efectuat  și  din  informațiile
existente, pot să precizez faptul că Inspectoratul de Poliție
al  Județului  Constanța  s-a  autosesizat  cu  privire  la
respectiva  anchetă  a  publicației  online  constănțene,  fiind
sesizate fapte de natură penală, de către polițiștii care se
ocupă  în  prezent  de  caz.  Nu  cunosc  date  despre  această
anchetă, nu am dreptul și nu am nici interesul să mă implic,
autoritățile statului și instituțiile de presă știu foarte
bine ce au de făcut și este un caz care nu mă privește.

Mass-media din Constanța poate să confirme că a avut, are și
va avea în mine tot timpul un partener de dialog! Încă de la
preluarea  mandatului,  din  2016,  ușile  Consiliului  Județean
Constanța sunt deschise pentru toți jurnaliștii constănțeni.
Element indispensabil într-o societate democratică, mass-media
are  drepturi  și  obligații  profesionale  și  nimeni  nu  are
dreptul să intervină în această activitate.”

De asemenea, nici speculațiile referitoare la viața internă a
organizației județene a PSD Constanța nu au vreun fundament,
între  președintele  Felix  Stroe  și  Marius  Horia  Țuțuianu
neexistând  vreun  conflict  real.  Prin  urmare,  asemenea
afirmații sunt făcute doar cu scopul de a justifica și susține



un demers „jurnalistic” pur speculativ, făcut de organe de
presă  apropiate  unor  partide  politice  și  lideri  locai  ai
acestora, aflați în directă competiție electorală cu Partidul
Social Democrat.

Elevilor de la „Ion Bănescu”
le-au  fost  prezentate
pericolele  fenomenului
„sexting”
5 noiembrie 2019 15:22
Ieri,  polițiștii  constănțeni  și  specialiștii  din  cadrul
A.N.I.T.P.  Constanța  au  vizitat  Liceul  Tehnologic  „Ion
Bănescu” din Mangalia. Elevilor le-au fost prezentate aspecte
legate de răspunderea penală și contravențională a minorilor.
În contextul Zilei Internaționale a Internetului, polițiștii
au  prezentat  liceenilor  pericolele  legate  de  fenomenul
sexting, fiindu-le prezentate modalități de protecție și de
prevenire:

– Nu păstra mesaje sau imagini compromițătoare în telefonul
mobil sau pe alte suporturi de stocare!

– Nu accepta să primești sau să distribui în spațiul virtual
materiale compromițătoare!

– În orice împrejurare neplacută întâlnită în mediul online,
salvează mesajele prin capturi de ecran!

Activitățile desfășurate fac parte din Programul de prevenire
a delincvenței juvenile și victimizării minorilor – prioritate
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națională și locală,  proiectul „Pregătiți pentru viață” și
Programul  național  și  local  de  prevenire  a  infracțiunilor
comise contra patrimoniului.

 

Se  întrerupe  energia
electrică  în  mai  multe
cartiere din oraș!
5 noiembrie 2019 15:22

Pentru  lucrările  anuale  de  reparaţii  şi  întreţinere  a
instalaţiilor şi reţelelor electrice, precum şi a posturilor
de transformare, SC E – Distribuţie Dobrogea SA – Zona MT-JT
Constanţa, anunţă întreruperea totală a furnizării energiei
electrice în Mangalia și Neptun, după următorul program:

 

miercuri, 30 octombrie, între orele 09:00 – 11:00, pe
strada Portului, Căminele: C1, C2, C3, C4, C5, C6, C7,
C8, C9 și la Centrala Termică;

 

miercuri, 30 octombrie, între orele 11:00 – 13:00, pe
strada Portului, Căminele: C1, C2, C3, C4 și Centrala
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Termică;

 

miercuri,  30  octombrie,  între  orele  13:00  –  15:00,  pe
străzile: Libertății, George Murnu, Mihail Kogălniceanu bloc
A4, scările A și B; bloc C3, scările A, B, C; bloc C4, scările
A, B, C; bloc B6, B7, B8, D3, D4, D5; bloc E, scările A, B, C;
bloc D, scările A, B, CI sediu PTTR și Creșă.

Accident în intersecția de la
intrarea în comuna Tuzla
5 noiembrie 2019 15:22
Astăzi, în jurul orei 12.00, un bărbat de 65 de ani, în timp
ce conducea un autoturism pe drumul de acces aerodrom Tuzla
către DN39, nu a respectat semnificația indicatorului Oprire
din intersectie și nu a acorat prioritate unui alt autoturism,
condus de un bărbat de 36 de ani. În urma coliziunii celor
două mașini, a rezultat vătămarea corporală ușoară a celui de
al doilea conducător auto.
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